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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/24-01/8 
URBROJ:2170-1-03-04-24-6 
Rijeka,27.03.2024. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 10 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
10. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 27.03.2024. s početkom u 16 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 
• Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 
• Mario Tomić, zamjenik predsjednika VMO 
• Maja Bubaš, članica VMO 
• Zlatko Meić, član VMO 

 
Ostali nazočni  

•  

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Ivica Kerik, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti Dan žena 
2. Informacija o provođenju javnog poziva mještanima za predlaganje komunalnih 

prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 
Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2025. godinu 

3. Komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red predložen od strane predsjednika VMO prihvaćen je jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1  
Predsjednik Lorenzo Tommasi informira da je Vijeće Mjesnog odbora dana 9. ožujka 2024., 
povodom obilježavanja Međunarodnog dana žena organiziralo u Hrvatskom domu Sveti 
Kuzam druženje mještanki sa Svetog Kuzma i gostiju iz Sušačke Drage i Kostene. 
Na samom početku druženja predsjednik Vijeća MO i članica Vijeća gđa. Maja Bubaš 
pozdravili su sve prisutne mještanke, mještane goste, te mještankama i gošćama čestitali 
Međunarodni dan žena. Za ovu priliku mještankama je uz prigodan domjenak darovan cvijet 
kao mali znak pažnje. Uz pjesmu, veselje i ples svečano je provedeno druženje, a za dobru 
atmosferu pobrinuli su se Anđelko Dujmić, na harmonici i mještanin Olivio Ljubičić na gitari, 
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uz vokalnu pratnju Ivice Fumića te gđe. Gordane Fumić. 
Zaključak je svih prisutnih bio, a posebno mještana i mještanki Svetoga Kuzma da bi ovakvih 
i sličnih druženja i okupljanja trebalo biti i više te da je namjera ovog saziva Mjesnog odbora, 
da se u prostorima okupljaju i mladi mještani kao i stariji uz razne aktivnosti, bilo sportske ili 
kulturne. Druženje je uz veselje, pjesmu i ples potrajalo do 23:00 sata na zadovoljstvo svih 
prisutnih. 
Zaključak  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se programska aktivnost provela prema 
predviđenom planu, te da je trošak za realizaciju ove akcije bio prema odobrenim financijskim 
sredstvima koji su navedeni kroz program.  
 
 
AD 2 
Predsjednik informira članove Vijeća da je Grad Rijeka raspisao Javni poziv namijenjen svim 
građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture za koje 
građani smatraju da ih je potrebno provesti na području mjesnog odbora u kojem žive. Poziv 
na predlaganje Malih komunalnih akcija otvoren je od 11. do 29. ožujka 2024., a svoje 
prijedloge komunalnih zahvata građani mogu dostaviti u mjesni odbor, osobno ili putem e-
maila, također i u Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu 
samoupravu, osobno ili na e- mail, kao i putem jednostavnog online obrasca. Svi prijedlozi biti 
će uzeti u obzir i obrađeni, u smislu analize mogućnosti realizacije. Naime, Grad Rijeka ova 
uređenja može realizirati na javnim površinama i zemljištima koja su u vlasništvu Grada stoga 
obrada prijedloga obuhvaća i te provjere. 
Na temelju pristiglih prijedloga, vijeće mjesnog odbora izradit će program i utvrditi prioritete u 
rješavanju koji će po njihovom usvajanju na Gradskom Vijeću činiti sastavni dio Plana 
raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području mjesnih odbora u 2025. godini, 
Predsjednik zamoljava članove Vijeća da razmisle o mogućim prijedlozima do sljedeće 
sjednice Vijeća na kojem će se definirati konačni prijedlog prioriteta u održavanju objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture na području Sv. Kuzma za 2025. godinu. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
Predsjednik daje sljedeće informacije: 
• Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost dostavljena je požurnica o potrebi izvršenja 
popravka oštećenja na sportskom igralištu, a koja su prijavljena još u mjesecu rujnu prošle 
godine, a odnosi se na ploču koša koju je potrebno oličiti te postaviti mrežu koja nedostaje. 
Isto tako na postojećim golovima, nedostaju mreže. 
Dobivena je povratna informacija da je izdat nalog za saniranje navedenih oštećenja. 
• Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost dostavljena je prijava kako je uočeno 
oštećenje daske na dječjoj spravi (vrtuljku), te je zatražena njena zamjena.  
Dobivena je povratna informacija da je izdat nalog za saniranje navedenog oštećenja. 
• Rijeka Plusu i Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost dostavljena je prijava da se na 
cesti koja vodi od kbr. 22 prema mjesnom groblju (s pješačkog puta prema Soplju), obrušilo 
kamenje, a to se dešava iza svakih velikih oborina i to na istom mjestu te je zatraženo da se 
isto ukloni jer predstavlja opasnost za sigurno odvijanje prometa. 
• Rijeka Plusu i Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost dostavljena je prijava da je na 
Svetom Kuzmu na kolniku koja vodi od kbr. 22 prema mjesnom groblju uočena udarna rupa, 
te je zatražena provjera i postupanje. 
Dobivena je povratna informacija da je navedeno proslijeđeno nadležnoj službi na daljnje 
postupanje. 
• Energu je dostavljena prijava da na sportskom igralištu na Sv. Kuzmu reflektori ne rade. 
Isto tako ne radi reflektor koji se nalazi na prostoru kiparske radionice. 
• Dezinsekcija d.o.o. Rijeka, dostavila je informaciju da se u periodu od 27.03. do 
28.03.2024. godine na javnim površinama mjesnog odbora vrši preventivna mjera 
deratizacije i dezinsekcije. 
Zaključak 
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VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
 

AD 4 
Predsjednik informira članove Vijeća da je kontaktirao s nadležnima u Gradu Rijeci u 
Upravnom odjelu za zdravstvo, socijalnu zaštitu i unapređenje kvalitete života u svezi 
moguće provedbe besplatnih vježbi na Sv. Kuzmu, te je upućen da se kontaktira s prof.dr.sc. 
Olgom Cvijanović Peloza, dr.med. kako bi se dobila informacija da li je u sklopu projekta 
„Vježbanjem i pravilnom prehranom protiv dijabetesa i bolesti koštanog deficita“ koji po 
Mjesnim odborima provodi Medicinski fakultet u Rijeci, a uz podršku Grada Rijeke moguće 
uvrstiti i održavati besplatne tjelovježbe za zainteresirane mještanke u MO Sv. Kuzam. 
Prof.dr.sc. Olgom Cvijanović Peloza, dr.med. dostavila je Vijeću MO pismeni odgovor da u 
ovom trenutku tjelovježbu ne mogu organizirati u mjesnom odboru, ali će ipak probati naći 
voditelja koji bi početkom sljedećeg ciklusa, a to je u 9. mjesecu 2024. preuzeo organiziranu 
tjelovježbu u MO Sveti Kuzam.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranica 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 
 
 
 


